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Aloitimme kautta elokuun lopussa.Kutsuin presidentit lohkon viidestä klubista tapaamiseen.Keskustelimme 

ja suunnittelimme tulevaa kautta ja mahdollisia yhteisiä aktiviteetteja. 

Syyskuussa apj:n johdolla pohdimme alueen tulevaa kautta.Klubit pitivät ensimmäiset varsinaiset 

tapaamisensa. 

Lokakuussa lohkostamme osallistui n. kymmenkunta leijonaa  Hyvän Päivän marssille.Hyvän päivänä 

leijonat ulkoiluttivat vanhuksia Vilppulan Punatulkusta.Myös paperinkeräystä sotaveteraanien hyväksi 

tehtiin Hyvän päivän teemalla. 

Lohkon klubit ovat hyvin aktiivisesti ilmoittaneet tilaisuuksista , johon toivovat muidenkin osallistuvan. 

Kauden alussa LC Mänttä kutsui kaikkia klubeja tutustumaan Mäntän kappeliin ja 

hautausmaahan.Lokakuussa LC Vilppula/ Koski kutsui klubeja ulkoilupäivään golfin ja frisbeegolfin 

parissa.LC Mänttä/Ilves järjesti teatterimatkan ja kutsui mukaan kaikkien klubien jäseniä. 

Tammikuussa pidetään seppeleenlasku sankarihaudoilla , jonka jälkeen kaupunginjohtajamme vierailee 

yhteisessä lohkon klubi-illassa. 

Kaiken kaikkiaan klubit ovat hyvin aktiivisesti kertoneet ideoitaan ,tiedottaneet tekemisistään, ja ovat 

oivaltaneet ,että kutsut kulkevat lpj:n kautta hyvin kaikille. 

Ilokseni totean että jäsenmäärä on 18.11.2018 kaksi enemmän kuin aloittaessamme kauden eli nyt 

145,kuitenkin kaksi vähemmän kuin vuosi sitten tähän aikaan. 

Olen lpj:n tehtävässä toista kautta ja viime kaudella kiersin klubit syyskaudella.Tällä ketaa on tarkoitus 

kiertää klubit kevätkaudella. 

Sain apj Taisto Rinteeltä tehtäväksi löytää uusi apj ensi kaudelle. Ehdotuksia ei vielä ole , kuten ei myöskään 

tulevaksi lpj:ksi. 

Pia Nieminen 

 

 

 

 


